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交付国内首套完全自主开发的16000rpm新能源高速电驱系统测试台
Delivered the first fully self-developed 16000rpm new energy high-speed 
electric drive system test bench in China

2017

交付4套国内最早投入使用的新能源电驱系统全自动EOL测试台
Delivered four sets of automa�c EOL test bench for new energy 
electric drive systems that were first put into use in China

2018

交付国内首套带转向模拟功能的自动驾驶整车在环测试系统
Delivered the first set of autonomous vehicle in loop simula�on test 
system in China

2020

交付国内第一套300KNM动态液压扭矩加载器
Delivered the first set of 300 knm dynamic hydraulic torque loader2024

交付国内第一套24MW风电齿轮箱测试系统
Delivered the first 24MW wind power gearbox test system in China2021

不断创新，为用户持续创造价值！

Continuously  innovate and create 

value for customers!

交付国内首套传动设备轴承多自由度加载试验台
Delivered the first set of bearing mul�-freedom loading test bench in China 
交付国内第一套24MW风电一体化传动链(发电机+齿轮箱+主轴)测试台
Delivered the first 24MW wind power integrated transmission chain 
(generator + gearbox + spindle) test bench in China

2022

交付国内第一套20MW风电发电机测试台
Delivered the first 20MW wind turbine test bench in China
交付国内第一套28MW风电齿轮箱测试系统
Delivered the first 28MW wind power gearbox test system in China

2023
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